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Information från styrelsen 
 

Hej, 

Julen är snart här och styrelsen vill passa på att skicka ut ett sista informationsbrev innan det nya året 
är här.  

 

Styrelsemedlemmar 

Namn Adress Telefon E-post 
Marcus Fahlén, ordförande Sjöborgsvägen 80 070-5543885 marcus.fahlen@db.com 
Hans Sjöstedt, vice 
ordförande  

Bofinksvägen 28 070-2226597 Hans.sjostedt@gmail.com 

Anne-Marie Persson, 
sekreterare 

Sjöborgsvägen 85 076-8218263 annemarie550@hotmail.com 

Agnetha Gindemo Holmgren, 
kassör 

Sjöborgsvägen 71 08-4570934 agnetha@proconco.se 

Magnus Jensen, ledamot Grönfinksvägen 6 076-3913713 magnusljensen@icloud.com 
Tommy Ericsson (suppleant) Bofinksvägen 13 073-5564 177  
Eva Lindström (suppleant) Bofinksvägen 20 070-209 30 53 evalindstroem@yahoo.se 
 

Vatten 

Vi väntar fortfarande på beslut från förvaltningsrätten gällande vår överklagan på föreläggandet från 
kommunen angående fluorid filter i hela anläggningen. Alla kommunikation med kommunen finns att 
läsa på hemsidan. Vi återkommer så snart vi vet utfallet. 

Vi hade kommunen på besök i december för en planerad kontroll av vårt dricksvattensystem.  Vi har 
ett par dokumentationspunkter vi kan förbättra men på det stora hela gick det mycket bra. 
Rapporten finns nu också upplagd på hemsidan. 

Det sista vattenprovet för året, det 5:e för i år är nu inne för analys och kommer anslås så fort vi får 
resultatet. 

Mycket tid och kraft läggs ner på att driva vår anläggning och styrelsen vill rikta ett stort tack till 
vattengruppen och speciellt Stefan för allt arbete nerlagt. 
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Vägen 

Till våren planerar vi en upprustning av vägen. Styrelsen har begärt in ett par offerter på arbetet. 
Under hösten har vi alla märkt att Sjöborgsvägen fram till brevlådorna har varit extra besvärlig. 
Grusning, dikning samt saltning skall ske till våren. 

Vägen har under en längre tid behövt en upprustning och vill därför rikta ett tack till Pelle som lagt 
ner massor med tid och kraft på att upprätthålla en så bra väg som möjligt under dessa förhållanden.  

Ekonomi 

Ekonomin i föreningen ser för tillfället bra ut. Eftersom vi har investeringar att vänta i både väg och 
troligtvis vatten har de senaste årens konsolidering varit viktig för föreningen. 

Övrigt 

Kontaktuppgifter, glöm inte att meddela oss om ni byter e-mail eller mobilnummer. Minst 1 per 
hushåll är upplagd med sms tjänst vid vattenproblem samt e-mail när något postas på anslagstavlan 
på webbsidan. Om ingen i ert hushåll får dessa meddelanden måste vi ha fel uppgifter och ber er 
kontakta Anne-Marie så kan vi uppdatera. 

Vattengruppen vill också påminna att vi verkligen uppskattar ett kort mail till 
vatten@kumlasamfallighet.se när ni slår av och på ert vatten. Anledningen är att detta förkortar 
felsökning avsevärt vid problem.  

 

God Jul och Gott Nytt År! 

 

Julhälsningar från styrelsen 
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